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Ärende 1 Yttrande över motion – Bygg en badbrygga vid Maden   
 
När motionen behandlades i samhällsbyggnadsnämnden angavs det att Maden inte är prioriterad, 
dels utifrån vattenkvalitet och dels utifrån kommande behov av att rusta redan befintliga strandbad i 
kommunen. 
 
Poängen med motionen är just den bristande tillgängligheten vid befintliga strandbad. Att bada är 
en självklar sommaraktivitet för många barn och vuxna. Men för en ensamstående förälder som inte 
har tillgång till bil kan det vara omständligt att ta sig till t ex Lida eller Stendalsbadet.  
 
Om Maden kompletteras med en badbrygga skulle hela området bli mer levande. Och det skulle 
åtminstone finnas en badplats i Tullinge som är lättillgänglig så att även den som saknar bil kan få 
njuta av sommaren ordentligt.  
 
Vi vänder oss mot argumentet om att det inte skulle gå att bada vid en dagvattenpark. Den 
vattenmängd som rinner ut via dagvattenparken är ju bara en liten rännil vid normal väderlek.  
 
Det finns flera frågeställningar som vi vill ha svar på, t ex vilka mätningar av vattenkvaliteten som 
har gjorts och vad dessa mätningar har visat? Vi undrar även hur man kan anlägga en dagvattenpark 
vid denna plats om vattenkvaliteten är så pass dålig som det påstås?  
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